
日期  ：  二零二五年三月六日 (星期四 )  

Date ： 6 March 2025 (Thursday) 

 

時間  ：下午二時三十分  

Time ：  2:30 p.m. 

 

地點  ：  沙田民政事務處 4 4 1 會議室  

Venue ： Sha Tin District Office Conference Room 441 

 

沙田區議會 Sha Tin District Council 

房屋及發展規劃委員會 Housing and Development Planning Committee 
 

會議通告 Notice of Meeting 

 

1 .   政府部門就上次會議所議事項的回覆  

Responses of Government Departments to Matters Arising from the Previous Meeting 

  

2 .   夏劍琨先生提問：有關沙田區公共屋邨進行電力大檢事宜  

Question Raised by Mr HA Kim-kwan on the Inspection of Fixed Electrical Installations in Public Housing Estates in Sha Tin District 

  

3 .   劉德榮先生提問：有關打擊在公共屋邨派發私煙傳單事宜  

Question Raised by Mr LAU Tak-wing on Combating the Distribution of Illicit Cigarette Leaflets in Public Housing Estates 

  

4 .   廖子聰博士提問：有關美田邨商業規劃事宜  

Question Raised by Dr LIU Tsz-chung, Michael on the Commercial Planning of Mei Tin Estate 

  



5 .   沙田區公共房屋及私人機構參建居屋計劃屋苑人口  

Population of Public Housing Estates and Private Sector Participation Scheme Courts in Sha Tin District 

 


